
نسخه نویس الترونی باید از مطبها شروع شود

دکتر محمدرضا کشاورز در گفتوگو با روابط عموم انجمن داروسازان تهران، بیان داشت: وزارت بهداشت،درمان و آموزش پزش به

عنوان متول در اجرای طرح نسخه الترونی با طراح سامانه سپاس و تجمیع تعهدات بیمهها و طراح کدین تمام داروها تا مراحل

خوب پیش رفت حت تمام نرم افزارهای موجود را استاندارد سازی کرد، ول متاسفانه هنوز  به نتیجه مطلوب نرسیده است .

بازرس هیات مدیره انجمن داروسازان تهران با بیان این مطلب که شروع نسخه نویس الترونيك از پزشك است، اظهار داشت: داروخانه

ترونیباید نسخه را به صورت ال را انجام دهد، به این معنا که پزش ترونیال و هم نسخه پیچ ترونیال تواند هم نسخه نویسنم

صادر کند، تا داروخانه بتواند به صورت آنلاین نسخه را پذیرش کند و به بیمار خدمات داروی مناسب ارائه دهد. 

وی در خصوص اینه ی از مشلات  نسخه الترونی عدم وجود زیر ساخت مناسب است، اشاره کرد: بيمه سلامت در الترونيك كردن

نسخ با توجه به عدم وجود زيرساخت و اشالات برنامه باعث كند شدن سرويس ده و ايجاد هزينه مضاعف براي داروخانه است؛ براي

ترونیال و نرم افزار خود داروخانه باید ثبت شود و اگر چنانچه نسخه توسط پزش Hdk و Td مثال يك نسخه تاييدي در سه سامانه

نشده باشد میبایست کار او را نیز انجام دهد.

بازرس هیات مدیره انجمن داروسازان تهران تاکید کرد :طرح نسخ الترونی که ضرورت پرونده الترونی بیمار مباشد، باید به صورت

جامع دیده شود و نسخه پیچ الترونی با پنل اختصاص هر سازمان بیمه و به صورت جزیرهای  ارایه خدمات به بیماران را بسیار مشل

مکند و باعث سرگردان و معطل مردم  مشود.

دکتر کشاورز تصریح کرد: داروسازان با اجرای نسخه الترونی به طور صحیح و با تدارک زیرساخت مناسب موافق هستند، چرا که در

بسیاری از  کشورها این امر اتفاق افتاده است و نسخه الترونی متواند نظام سلامت ما را در برخ ابعاد متحول کند، ول تولید نسخه

الترونی باید توسط پزش باشد که آن هم نیازمند اینترنت با سرعت مناسب و بدون قطع و وصل شدن سامانه مباشد .

وی افزود: سرگردان و معطل بیماران که افزون بر مشلات بیماری مشودف باعث عدم رضایت بیمار از خدمات ارائه شده مشود که

اصلا مطلوب هیچ سازمان نیست . 

بازرس هیات مدیره انجمن داروسازان تهران در خصوص اینه سازمانهای بیمهگر در اجرای طرح نسخ الترونی زورشان فقط به

داروخانهها مرسد، اظهار داشت: داروخانهها به دلیل ارایه کالا و خدمات، درگیری مال  بیشتری با سازمانهای بیمهگر دارند؛ به همین
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دلیل مجبور هستند به دلیل مشلات متعدد اقتصادی که هر روز با آن دست به گریبان هستند، با سازمانهای بیمهگر بزرگ تعامل داشته

پردازند اهمیت بیشتری دارد، چرا که بنا به فرمایش امام راحل مردم ولکه هزینههای آن را م رضایتمندی بیماران از سازمان باشد، ول

نعمت ما هستند و ما باید به ول نعمت خودمان خدمت کنیم .(صحیفه امام خمین جلد 16 صفحه 25)

دکتر کشاورز خاطر نشان کرد: ی از راهبردهای موثر در  اجرای نسخه الترونی شروع و آموزش آن به پزشان است و داروسازان در

ادامه ی این زنجیره همراه کامل را دارند، درضمن  باید فرصتهای تشویق و امانات مناسب برای پزشان و داروسازان قرار بدهندتا به

امید خدا نتیجه مطلوب حاصل شود .

وی ادامه داد: در چند سال گذشته تامین اجتماع اجرای طرح نسخ الترونی را به صورت پایلوت در مراکز مل خود آغاز کرده ول با

توجه به عدم وجود سیستم یپارچه برای همه بیمهها هنوز در مراکز خصوص به طور کامل اجرای نشده است .

بازرس هیات مدیره انجمن داروسازان تهران در پایان خاطر نشان کرد: انجمن داروسازان تهران مراتب  اعتراض هماران داروساز خود را

از انجام این طرح مهم به این شل اعلام منماید، زیرا عدم وجود ی سامانه یپارچه برای بیمهها و عدم صدور نسخه الترونی توسط

پزش فقط باعث افزایش معطل و سردرگم بیماران در داروخانه مشود .

 


